

3D2N  
4D3N

# BANGKOK BAILONGWANG ORIGINAL TEMPLE TOUR VISIT & EVENT DINNER

## 3天/4天 曼谷文化之旅 “白龙王” 原祖庙行之千人宴

TC: THBKK-3DFIT-BLW / THBKK-4DGRP-BLW-SQ

\*TOUR VALID ON 20 – 23 DEC 2024

### VISIT BAILONGWANG TEMPLE & EVENT DINNER ON 21-DEC-2024 (ORGANISED BY TIANFUGONG)

7AM	MEET AT BANGKOK @ THE EMERALD HOTEL ADDRESS: 99/1 RATCHADAPHISEK RD, DIN BAENG, BANGKOK 10400, THAILAND	21 DEC 2024
11 AM - 3 PM	TOUR & LUNCH AT TEMPLE	
6 PM - 10 PM	DINNER BANQUET @ AH YAT CONVENTION HALL	

If only purchase of Full-day Temple Visit & Event Dinner @ SGD130/pax (adult / child)

#### Remarks:

(3D2N) BKK Land Only (without flight) - Min 02 paxs to go.  
(4D3N) BKK Series Group Tour by SQ - (\*Group size min of 10adults to firm departure.)

#### Included:

- 2way economy class air ticket by SQ (\*Valid for 4D3N Series Group / \*Except for 3D2N FIT Land only)
- 2N or 3N Bangkok Hotel accommodation with daily breakfast.
- (21Dec'24) Full day BLW Temple visit tour + Event
- 2way airport transfer base on Sit-in-coach (SIC).
- Excluded driver/guide tipping base on SGD5/pax/day.

SERIES GROUP DEPARTURE DATE: 20-23 DEC 2024 (BY SQ)

DAY 1 SINGAPORE ✕ BANGKOK  
第一天 新加坡 - 抵达曼谷

Upon arrival at Bangkok airport and transfer to hotel check in.  
抵达曼谷后送往酒店休息。

Overnight in Bangkok Emerald Hotel or similar class

(21 DEC 2024) DAY 2 BANGKOK –  
BAILONGWANG TEMPLE VISIT +  
GALA DINNER (B/L/D)  
第二天 曼谷 @ 参加白龙王原祖庙行 + 千人晚宴 (早/午/晚)

(BF / Vegie Lunch / Event Dinner)  
Today after breakfast will transfer to Emerald hotel for the assembly.  
(7am) – Assemble at the pick-up point (The Emerald Hotel Bangkok) for transfer pick-up to visit the BaiLongWang original temple in Bangkok.

(11am-3pm) – Tour start to temple visit and include of Vegetarian lunch.

(6pm-10pm) – Join for the Banquet Gala Dinner @ Ah Yat Convention Hall

(10pm) – Dinner end, back to hotel

早上7am – 集合于接送点(曼谷翡翠酒店), 前往曼谷白龙王原祖庙参观。

上午11点至下午3点 – 参观祖庙行和中午享用素食午餐。

晚上6点至10点 – 参加千人晚宴于阿一餐馆会展厅。

晚上10点后 – 晚宴后返回酒店。

**IMPORTANT NOTE: MUST WEARING "WHITE" (SHIRT + LONG PANTS/SKIRT) ON THIS DAY TO VISIT TEMPLE.**

**重要信息：参加今天祖庙行的信众需身穿“全身白色衣服+长裤/裙”以示尊重。**

Overnight in Bangkok Emerald Hotel or similar class

DAY 3 BANGKOK HALF DAY TOUR (FOR SERIES GRP) /OR/ BANGKOK ✕ SINGAPORE (B)  
第三天 曼谷半日游(限团队出发) /或/ 曼谷 - 新加坡 (早)

(Breakfast)

For passenger who join 3D2N:

Transfer to Bangkok airport for flight back Singapore  
早餐后, 送往曼谷酒店乘搭航班返回新加坡。

For passenger who join 4D3N (Series Group):

Today, enjoy Half day Bangkok city tour to visit: **Erawan Museum + Ancient City + lunch included.**

After transfer back to hotel.  
今天, 游览半天曼谷市区之旅 – 参观: 三头象神博物馆 + 曼谷古城 + 含午餐。之后返回酒店, 自由活动。

Overnight in Bangkok Emerald Hotel or similar class

DAY 4 BANGKOK ✕ SINGAPORE (B)  
第四天 曼谷 - 新加坡 (早)

(Breakfast)

For passenger who join 4D3N:

Transfer to Bangkok airport for flight back Singapore  
早餐后, 送往曼谷酒店乘搭航班返回新加坡。

#### Remarks:

- Estimated timing for reference only.
- Excluded local driver & guide tipping.
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese, refer to English version itinerary.

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. \*Term and conditions apply. UP: 26 June 2024.

# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS

A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg